

Tradition & Tradition Plus



Be kind to your hands and the environment

About this product

Tradition and Tradition Plus are a pleasure to use because of their rich lather. Their emollient containing formula effectively cleans and leaves hands feeling smooth and soft. Available in both lotion (Tradition) and foaming (Tradition Plus) form – it is gentle enough to be used everyday. Their dye and scent free formula is ideal for use around people with sensitivities and maintains the skin's natural moisture. Use with an open top or foaming dispenser in commercial and institutional washrooms, restaurants, hospitality, offices and schools. The foaming version, Tradition Plus, reduces the amount of soap dispensed by more than 50%.

- Clear – no dye
- Odour-free – ideal where a scent-free policy is in place
- Produces abundant lather in hard or soft water
- Nourishes and hydrates the skin
- Leaves skin soft and smooth
- Compatible with open top or foaming dispensers
- Convenient and economical
- Reduced environmental impact
- ECOLOGO Certified (UL 2784)



Don't forget the accessories!



Made of tough and durable plastic. These open top dispensers are easy to operate, fill and clean.

Codes: 51700 (Foaming, 800 mL)
51701 (Lotion, 800 mL)



Codes:

Tradition

50220 (4 L)
50222 (20 L)

Tradition Plus

50228 (4 L)



Tradition & Tradition Plus

Soyez doux envers vos mains et l'environnement



À propos du produit

Tradition et Tradition Plus sont un plaisir à utiliser en raison de leur mousse riche. Leur formule contenant des émoullients nettoie efficacement et laisse les mains douces et lisses. Disponible en lotion (Tradition) et en mousse (Tradition Plus), il est suffisamment doux pour être utilisé tous les jours. Leur formule sans colorant ni parfum est idéale pour les personnes sensibles et maintient l'humidité naturelle de la peau. Utilisez avec un distributeur ouvert ou un distributeur moussant dans les salles de bain commerciales et institutionnelles, les restaurants, l'hospitalité, les bureaux et les écoles. La version moussante Tradition Plus réduit la quantité de savon distribuée par plus de 50%.

- Clair – sans colorant
- Sans odeur – idéal lorsqu'une politique sans parfum est en place
- Produit une mousse abondante dans l'eau dure ou douce
- Nourrit et hydrate la peau
- Laisse la peau douce et lisse
- Compatible avec les distributeurs ouverts ou moussants
- Pratique et économique
- Impact environnemental réduit
- Certifié ECOLOGO (UL 2784)



Lotion

Moussant

N'oubliez pas les accessoires!



Faits de plastique résistant et durable. Ces distributeurs à dessus ouverts sont faciles à utiliser, remplir et nettoyer.

Codes : 51700 (Moussant, 800 ml)
51701 (Lotion, 800 ml)

Codes :

Tradition

50220 (4 l)
50222 (20 l)

Tradition Plus

50228 (4 l)

